



May Taxi Limousine SA
Rue de Crêta Cò 14
1936 Verbier
Suisse / Switzerland

T: 0800 771 771 - F: 027 771 63 62 - info@maytaxi.ch - www.maytaxi.ch



LAISSEZ-VOUS CONDUIRE!
LET YOURSELF BE DRIVEN!



N° gratuit / free number (CH): 0800 771 771
N° international / international number: +41 27 771 7 771

L'ENGAGEMENT QUALITÉ

May Taxi & Limousine SA s'est engagée dans le processus de certification Valais Excellence, basée sur les normes internationales ISO 9001 (management) et ISO 14001 (environnement).

La société entend démontrer sa volonté de s'investir dans une démarche durable de qualité, ainsi que son implication dans le tissu économique et social du canton du Valais.

QUALITY COMMITMENT

May Taxi & Limousine SA has committed itself in the process of certification "Valais Excellence", based on international standards ISO 9001 (for management) and ISO 14001 (for the environment).

The company has planned to fulfil its desire to commit itself to a high quality lasting approach, as well as its involvement in the social and economic fabric of the Canton of Valais.

AIRPORT- TRANSFER.CH

En collaboration avec Lathion Voyages et TMR SA, nous avons développé une plateforme internet pour l'exploitation d'un service de transfert entre l'aéroport de Genève et la station de Verbier, avec la possibilité de réserver à l'avance de nombreuses prestations complémentaires. Toutes les infos sur www.airport-transfer.ch.

AIRPORT- TRANSFER.CH



In collaboration with Lathion Voyages and TMR SA, we have developed an Internet platform in order to operate a transfer service between Geneva airport and Verbier ski resort. There is also the possibility to reserve many other additional services in advance. All the information can be found on www.airport-transfer.ch.

PRÉSENTATION DE L'ENTREPRISE

Entreprise familiale fondée en 1962, May Taxi & Limousine SA est devenue au fil des ans le leader dans le domaine des transports de personnes à Verbier et dans le val de Bagnes. Depuis janvier 2014, sa clientèle bénéficie en plus des compétences complémentaires du nouvel actionnaire TMR SA. Ensemble, ces deux sociétés proposent des services de qualité, personnalisés, grâce à un personnel qualifié et à des véhicules performants.

COMPANY PRESENTATION

Established in 1962 as a family company, May Taxi & Limousine SA has become a leader in the field of public transportation in Verbier and in the valley of Bagnes. In addition, since January 2014, its customers can benefit from the complementary expertise of the new shareholder, TMR SA. Together, these two companies offer a customized service of quality, thanks to our skilled staff and reliable vehicles.



NOS SERVICES

TAXI INDIVIDUEL OU COLLECTIF

Notre société planifie et organise tous vos transferts internes dans Verbier, ainsi que vos déposes aux aéroports, gares et aux portes des principales villes d'Europe. Notre flotte de taxis est dotée de voitures et de véhicules pouvant accueillir jusqu'à 69 personnes.

LIMOUSINE

Nos limousines sont à votre disposition pour un transport exclusif. De grand confort, rutilantes, nos voitures se démarquent par leur couleur gris métallisé, emblématique de la marque Mercedes.

OUR SERVICES

OUR SERVICES OFFER INDIVIDUAL OR COLLECTIVE TRANSPORT

Our company can plan and organise all your domestic transfers around Verbier, as well as your pick-ups and drop-offs at airports, train stations and at the borders of the main cities in Europe. Our taxi fleet is equipped with cars and other vehicles that can carry up to 69 passengers.

LIMOUSINE SERVICE

Our brand new, comfortable and sparkling limousines are at your disposal for an exclusive mode of transportation. These Mercedes cars distinguish themselves by their typical metallic grey colour.

EXCURSIONS

Envie d'une escapade sur un ou plusieurs jours, faites confiance à May Taxi & Limousine SA pour organiser votre voyage. Que vous soyez seul, en famille ou en groupes, confiez-nous vos envies, nous avons la solution.

LOCATION DE VOITURE

Partenaires Europcar, nous vous proposons à la location une gamme complète de véhicules pouvant répondre à tous vos besoins.

TRANSPORT DE CHOSES

Grâce à notre complémentarité avec TMR SA, nous garantissons tous les types de transport de choses pour les chantiers, ainsi que des travaux spéciaux, tels le déblaiement des neiges ou la gestion des bennes ou des déchets.

EXCURSIONS

Feel like taking a little getaway during a few days? You can trust May Taxi & Limousine to organise your trip. Whether the customer is an individual, a family, or with friends or groups, you can place confidence in us to organise all your transport needs; we can find the solution!

CAR RENTALS

We are a recognised Europcar partner, and we can offer you a wide range of vehicles that can meet all your requirements.



TRANSPORT OF VARIOUS LOADS AND MATERIALS

Thanks to our partnership with TMR SA, we can guarantee all types of transportation of various loads or materials, for construction sites, as well as for specialised tasks, like snow clearance or dumpster and waste management.

